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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
  
KLASA: 024-05/22-01/12 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-10 
Rijeka, 24. svibnja 2022. godine 

 
ZAPISNIK 

S 35. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 24. svibnja 2022. godine (utorak) održana je 35. sjednica VMO Kozala, s početkom u 
16,30 sati u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Sanjin Matijević, predsjednik VMO 
- Kristian Starčić, zamjenik predsjednika VMO 
- Milan Francetić, član VMO 
- Ines Mijić, članica VMO 
- Erika Valić, tajnica MO 
 
Sjednici nije prisustvovao: 
- Filip Jakovac, član VMO 
 

 
Usvajanje zapisnika s 34. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje izvješća o održanom programu rada VMO Kozala “Sportiraj u kvartu” 
2. Realizacija programske aktivnosti „Dan MO Kozala“ 
3. Razno 

 
Sjednica je započela u 16,30 sati. Predsjednik VMO Sanjin Matijević otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 

AD 1 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević je još jednom podsjetio sve prisutne članove kako je 
uspješno održana programska aktivnost „Sportiraj u kvartu“ u subotu 14. 5. 2022. godine, s 
početkom u 9,00 sati. Ove godine MO Kozala se povezao sa Prihvatilištem za beskućnike 
„Ruže Sv. Franje“ koji su po prvi puta organizirali „Đir za rožice“, humanitarnu utrku za pomoć 
Prihvatilištu. Događaje su ove godine popratili i mediji. Aktivnosti su započele u 9.00 sati 
otvaranjem boćarskog turnira, a završile kasno popodne u 18.00 sati. Ove godine prvi puta su 
na turniru sudjelovali i mali boćari, mlada ekipa polaznika OŠ „Kozala“ pod vodstvom Ljiljane 
Franjić. Osim boćarskog turnira, održao se i tradicionalni turnir u briškuli i trešeti te su građani 
igrali mali nogomet u Parku Zvonimira Škerla i badminton na Volčićevom trgu. Odaziv je bio 
prilično dobar, s obzirom da nisu bile na snazi epidemiološke mjere.   
 
Zaključak: Izvješće o održanom programu rada „Sportiraj u kvartu“ jednoglasno je 
usvojeno. 
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AD 2 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević ponovio je prijedlog s prethodne sjednice da se program 
„Dan MO Kozala“ održi prvu subotu u lipnju (4. 6. 2022. g.) kako bi se izbjeglo događaje koji 
slijede danima nakon, a to su Dani Sv. Vida i Riječki karneval koji je radi epidemioloških mjera 
koje su bile na snazi u veljači ove godine prebačen izvanredno na 18. lipanj 2022. godine.   
Kako će se i ove godine tradicionalno položiti cvijeće na spomenik palim braniteljima u Parku 
Zvonimira Škerla, tajnica MO Kozala Erika Valić je kontaktirala Odjel za komunalni sustav te 
naručila čišćenje spomenika i obnovu pijeska ispred spomenika uoči održavanja Dana MO 
Kozala, a prema prijedlogu VMO od prošle sjednice. Tajnica je napomenula i da se dogovorila 
s Crvenim križem za mjerenje tlaka i šećera u krvi starijih građana na području MO Kozala u 
petak 3. 6. 2022. g. od 10.00 do 12.00 sati. 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević podsjetio je sve prisutne kako je objavljen natječaj za 
najljepšu okućnicu, i to u ponedjeljak 9. svibnja, pa sve do petka 20. svibnja 2022. godine. Na 
natječaj se javilo 10 građana te će se, kao i prošle godine svima dodijeliti poklon bonovi u 
suradnji s Pevex d.d., a prema dogovoru članova VMO na slijedeći način: 

1. Mjesto poklon bon u iznosu od 450 kn 
2. Mjesto poklon bon u iznosu od 350 kn. Napomena: s obzirom da se VMO nije moglo 

odlučiti za jednu osobu, odlučili su podijeliti drugo mjesto na dvije osobe (ukupno 700 
kn) 

3. Mjesto poklon bon u iznosu od 250 kn 
4. Od 4. do 10. mjesta poklon bon od 100 kn 

Tajnica MO obavijestila je Vijeće kako je obavila kupnju materijala potrebnog za radionice i za 
DV „Vidrice“ i za Prihvatilište za beskućnike „Ruže Sv. Franje“. Njihovi radovi bit će izloženi u 
prostorijama MO Kozala, kao i na sam Dan MO Kozala. Radove Prihvatilišta građani će moći 
za simboličnu donaciju i kupiti. S obzirom da su epidemiološke mjere u potpunosti ukinute, 
tajnica je napomenula kako je, prema dogovoru s Vijećem, održala sastanak s Vladimirom 
Miklerom koji će održati koncert u zabavnom dijelu programa. Gospodin Mikler udovoljava 
svim zahtjevima koji su potrebni kako bi ga se moglo angažirati za program VMO.  
 
Zaključak: Vijeće je jednoglasno prihvatilo sve navedene informacije i prijedloge. 
 
 

AD 3 
Vijećnik Milan Francetić izjavio je kako se građani iz Trinajstićeve ulice žale kako se tom ulicom 
prebrzo vozi i kako bi trebalo negdje na početku ulice trebalo staviti nekakvo ograničenje te 
kroz ulicu neku vrstu usporivača prometa. S obzirom da se radi o uzbrdici, potrebno je da 
stručne osobe izađu na teren i da se izvide mogućnosti. Prijedlog će se poslati prema TD 
Rijeka plus. 
 
Zaključak: Vijećnici su prijedlog jednoglasno prihvatili. 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 17,30 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.  
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
Erika Valić Sanjin Matijević 


